



إعلان الدعوة إلى إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية

يسر مجلس إدارة الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع. ("الشركة") دعوة المساهمين الكرام لحضور إجتماع الجمعية العامة العادية السنوية للشركة والمقرر عقده في تمام الساعة الخامسة من مساء يوم الخميس الموافق ١٨ مارس ٢٠٢١م، وذلك عبر المنصة الإلكترونية لإنعقاد الجمعيات العامة والتي يمكنكم الدخول إليها عبر موقع شركة مسقط للمقاصة والإيداع (www.mcd.gov.om)، وإذا لم يكتمل النصاب القانوني لإنعقاد إجتماع هذه الجمعية، سيتم عقد الإجتماع الثاني في تمام الساعة الخامسة من مساء يوم الاثنين الموافق ٢٢ مارس ٢٠٢١م عبر المنصة الإلكترونية المذكورة أعلاه، وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:

جدول الجمعية العامة العادية السنوية:

1. دراسة تقرير مجلس الإدارة عن نشاط الشركة ومركزها المالي خلال السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٠/١٢/٣١م والموافقة عليه.
2. دراسة تقرير مجلس الإدارة عن تنظيم وإدارة الشركة خلال السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٠/١٢/٣١م والموافقة عليه.
3. دراسة تقرير مراقب الحسابات عن البيانات المالية المدققة للشركة عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٠/١٢/٣١م والموافقة عليه.
4. دراسة مقترح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بتاريخ الجمعية وذلك بمقدار ٢٥ بيسة للسهم الواحد والموافقة عليه.
5. الموافقة على بدل حضور جلسات مجلس الإدارة واللجان المنبثقة عنه التي تقاضاها أعضاء مجلس الإدارة عن السنة المالية المنصرمة ٢٠٢٠م، وتحديد مقدار البديل للسنة المالية ٢٠٢١م.
6. دراسة مقترح توزيع مكافآت على أعضاء مجلس الإدارة بمبلغ قدره ١٤٨,٤٠٠ ريال عماني وذلك عن السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٠/١٢/٣١م والموافقة عليه.
7. إحاطة الجمعية العامة بالتعاملات التي أجرتها الشركة مع الأطراف ذات العلاقة خلال السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٠/١٢/٣١م.
8. إحاطة الجمعية بالتبرعات التي صرفت لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية المنتهية في ٢٠٢٠/١٢/٣١م بقيمة ١٨٤٦٦٢,٩ ريال عماني.
9. دراسة مقترح تخصيص مبلغ ٢٠٠,٠٠٠ ريال عماني لدعم خدمات المجتمع خلال السنة المالية التي ستنتهي في ٢٠٢١/١٢/٣١م والموافقة عليه.
10. إحاطة الجمعية العامة بالتبرعات التي تم صرفها خلال هذا العام للمساهمة في جهود مكافحة تفشي فيروس كورونا (كوفيد ١٩) بقيمة ٣,٦٧٣,٧٠٣ ريال عماني.
11. تعيين مراقب الحسابات للسنة المالية التي ستنتهي في ٢٠٢١/١٢/٣١م وتحديد أتعابه.





ووفقاً للنظام الأساسي للشركة وضوابط انعقاد الجمعيات العامة باستخدام وسائل التقنية الحديثة الصادرة من الهيئة نود أن نلفت عنايتكم إلى الآتي:

(أ) يحق للشخص الاعتباري دون غيره تفويض شخص طبيعي لحضور اجتماعي الجمعية العامة والتصويت نيابةً عنه من خلال وسائل التقنية على أن يكون لهذا الشخص الطبيعي رقم مستثمر بشركة مسقط للمقاصة والإيداع.

(ب) يبدأ التصويت على أي من البنود المطروحة على جدول الأعمال قبل تاريخ انعقاد الجمعية بمدة لا تزيد على ثلاثة أيام وحتى انتهاء عملية التصويت في يوم الاجتماع، وفي حالة تغيير رصيد المساهم بالزيادة أو النقصان فسيتم إلغاء عملية التصويت، ويتعين عليه إعادة التصويت مرة أخرى في يوم اجتماع الجمعية.

وفي حالة وجود أية استفسارات يرجى الاتصال بالفاضل/ أحمد بن محمد الخزيري - مدير علاقات المستثمرين على الرقم: +٩٦٨٩٥١٠٨٧٣١.





Invitation to Attend the Annual General Meeting

The Board of Directors of the Omani Qatari Telecommunications Company SAOG (the “Company”) invites all shareholders to attend the Annual General Meeting, which will be held on Thursday, 18 March 2021 at 5 pm via the electronic platform to conduct general meetings, which you can access through Muscat Clearing and Depository Company website (www.mcd.gov.om). In case the required quorum is not met for this meeting, a second Annual General Meeting will be held on Monday, 22 March 2021 at 5 pm via the abovementioned electronic platform. The meetings shall discuss the following agenda items:

Agenda of the Annual General Meeting:

1. Consideration and approval of the Board of Directors’ Report regarding the Company’s activities and financial position during the financial year ended on 31st December 2020.
2. Consideration and approval of the Corporate Governance Report for the financial year ended on 31st December 2020.
3. Consideration and approval of the Auditor’s Report regarding the audited financial statements for the financial year ended on 31st December 2020.
4. Consideration and approval of a proposal to distribute cash dividends at the value of 25 Baiza per share.
5. Approval of sitting fees paid to the Directors of the Board and Committees for the financial year ended on 31st December 2020 and determination of the fees payable for the next financial year ending on 31st December 2021.
6. Consideration and approval of remuneration of RO 148,400 payable to the Directors in respect of the financial year ended on 31st December 2020.
7. Informing the shareholders about Related-Party Transactions entered into by the Company during 2020.
8. Informing the shareholders of the amount spent on Corporate Social Responsibility for the year ended on 31st December 2020 in the amount of RO 184,662.9.
9. Consideration and approval of a donation budget of RO 200,000 to be spent on Corporate Social Responsibility for the next financial year ending on 31st December 2021.
10. Informing the shareholders about the amount spent on donations during the year to counter-effort the outbreak of Corona Virus (COVID-19) in the amount of RO 3,673,703.
11. Appointment of external auditors for the Company for the financial year ending on 31st December 2021 and approval of their proposed fees.

In accordance with the Articles of Association of the Company and the guidelines of conducting general meetings using new electronic means issued by the Capital Market Authority, please note the following:

- (a) Only a juristic person shall authorize a natural person to attend the general meetings and vote on the resolutions virtually on its behalf, provided that this natural person has an investor number at Muscat Clearing and Depository Company.
- (b) Voting on agenda items starts no more than 3 days prior to the meeting date until the end of the voting process on the day of the meeting. In case of a change in the number of shares of a shareholder, the shareholder’s vote will be cancelled, and he/she will have to vote again on the day of the meeting.

For further information, please contact Ahmed Al Khuzairi on +968 95108731.

